
Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ – 3.7.2020 
z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 3.7.2020 o 19:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková,  p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, 

p. Katarína Gajdošová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík  

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

Program OZ 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
4. Schválenie záverečného účtu Obce Vaďovce za rok 2019  

 

K bodu č. 1 

Starostka obce otvorila mimoriadne zasadnutie obecného zastupiteľstva privítaním prítomných 
poslancov a poslankýň, hlavnej kontrolórky obce a prítomných občanov. Starostka pokračovala, že sa 
rozhodla, že sa zídu znova, nakoľko sa radila s právnikmi a asi by nebolo zrejmé z hlasovania na 
predchádzajúcom zasadnutí o Záverečnom účte obce jeho výsledok a preto navrhuje znova hlasovať.  

K bodu č. 2 

Starostka obce pokračovala konštatovaním, že sú uznášaniaschopní a prítomní všetci poslanci OZ, 
ďalej konštatovala, že je zo zasadnutia vyhotovovaný zvukový záznam. Určila za zapisovateľku p. Ing. 
Ninu Masárovú a navrhla za overovateľov p. Jaroslava Baču a p. Ing. Petra Dingu.    
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 3 

Pani starostka sa opýtala poslancov, či môžu postupovať podľa pozvánky rokovania OZ, ktorú 
obdržali. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce povedala, že poslanci dostali návrh na uznesenie ohľadom ZÚ a konštatovala, že si 
myslí, že okolo toho bolo už všetko povedané. Povedala, že sa rozhodla, že im dá návrh na uznesenie 
taký, že sa schváli Záverečný účet obce Vaďovce za rok 2019 s výhradou. Povedala, že výhradu sme 
špecifikovali už aj minule a na to, aby sme schválili ZÚ, buď s výhradou alebo bez výhrady, je 
potrebné, aby boli za štyria poslanci.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala na výhradu a povedala, že nevie, či je výhrada špecifikovaná 
správne. Povedala, že si myslí, že keď je napísané, že „výhrada sa zakladá na pochybnostiach, ktoré 
neboli konkretizované“ je správne napísané a odstránenie výhrady – „zriadenie špeciálneho účtu“ 



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 2 z 4 

Podpisy overovateľov:      

povedala, že nevie, či špeciálny, ale účet je zriadený, takže to nie je výhrada, „ jeho vedenie, ktoré 
slúži na kontrolu, ako sa tvorí a čerpá“ povedala, že to je podľa nej už spravené a to už nie je výhrada 
a to by tam nemalo byť ani napísané. 
P. Ľubomíra Naďová povedala, že to je spravené, ale v čase uzávierky to spravené nebolo.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že bol zriadený účet v banke pre RF dňa 19. decembra a je to aj 
na stránke obce.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že to dávali dokopy až v januári. 
Pani starostka potvrdila, že fyzický účet pre RF bol zriadený už v roku 2019. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že jeho zriadenie poslanci požadovali do konca roka a účet je 
zriadený. Povedala, že predkladanie sumarizácie bankových účtov na zasadnutia Finančnej komisie je 
v poriadku, že na tom sa dohodli, ale prvá výhrada podľa nej nie je dobre. Povedala, že p. Gajdošová 
pôvodne udala výhradu inak a to tak, že má nedôveru voči číslam ZÚ. 
Starostka obce povedala, že si ju môžu nadiktovať a môžu si to schváliť. Povedala, že predloženú 
výhradu sme naformulovali podľa nahrávky z predchádzajúceho zasadnutia.  
P. Ing. Jaroslav Holota navrhol, že by mohla prvá veta ostať, len sa tam dá slovo „bol“ zriadený 
a následne bude tento účet prechádzať kontrolou na každom zasadnutí FK.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že p. Gajdošová mala výhradu inak.  
P. Katarína Gajdošová povedala, že to p. Holota vtedy tak zhrnul. 
P. Ing. Nina Masárová povedala, že návrh na výhradu naformulovanú p. Holotom v tom znení, ako je 
preložená, p. Gajdošová minulé zasadnutie odsúhlasila.  
Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ona len chcela, že ak je ten účet zriadený, že to odstránenie 
výhrady nemôže spočívať v založení tohto účtu.  
P. Ing. Holota povedal, že si to musia oni nadiktovať a podotkol, že pozeral do zákona, kde sa hovorí, 
že zastupiteľstvo ZÚ schvaľuje v dvoch formách, a to s výhradou alebo bez výhrady, a nič iné 
neexistuje.  
Starostka obce sa opýtala poslancov, či schvália rozpočet s výhradou a výhradu naformulujú inokedy.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že by výhrada mala byť zadefinovaná.  
Starostka obce dala hlasovať, kto je za schválenie ZÚ obce Vaďovce za rok 2019 s výhradou. 
P. Katarína Gajdošová sa opýtala, či je to za rok 2019.  
P. Janka Masárová povedala, že sú z toho domotaní a navrhla, aby sa výhrada definovala hneď 
a potom sa bude hlasovať.  
P. starostka požiadala p. Mgr. Danielu Kontinovú, aby prečítala návrh výhrady. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že si myslí, že je výhrada už aj odstránená a nie je to výhrada.  
Poslanci povedali, že presne o tom sa bavili minulé zasadnutie.  
P. Dagmar Ďurišová povedala, že v tom prípade nech hlasujú za ZÚ bez výhrad. Povedala, že tomu 
už nerozumie. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je jedno, v akom poradí sa bude hlasovať. Povedala, že 
uznesenie by malo znieť, kto je za výhradu, kto je proti a kto sa zdržal a potom, kto je za schválenie 
ZÚ bez výhrady, proti alebo sa zdržal, a na tom sme minule pochybili.  
Poslanci so starostkou diskutovali o možnostiach hlasovania. 
Poslanci boli upozornení pani Ľubomírou Naďovou že sa pri hlasovaní nemôžu zdržať.   
Starostka obce dala hlasovať, kto je za schválenie Záverečného účtu obce Vaďovce za rok 2019 bez 
výhrad.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 1 poslanec: p. Dagmar Ďurišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Katarína Gajdošová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
 
Starostka obce konštatovala, že uznesenie neprešlo a opýtala sa, kto je za schválenie Záverečného 
účtu obce Vaďovce za rok 2019 s výhradou. 
  
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 4 poslanci: p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
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Zdržal sa: 3 poslanci: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová 
 
Starostka obce poďakovala za uznesenie a konštatovala, že prijali schválenie Záverečného účtu obce 
Vaďovce za rok 2019 s výhradou a poprosila poslancov o špecifikáciu výhrady.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že výhrada sa musí konkretizovať – zadefinovať predmet výhrady, 
a že na Starej Turej to mali tak, že po schválení ZÚ s výhradou zastupiteľstvo poverilo vedenie mesta, 
aby navrhli postupy na odstránenie výhrad.  
Po diskusii poslancov a formulácii výhrady sa dohodli na znení výhrady, že sa výhrada zakladá na 
pochybnostiach, ktoré vznikli v súvislosti s chybným účtovaním rezervného fondu v predchádzajúcich 
rokoch. 
Poslanci ďalej diskutovali o možnostiach odstránenia výhrady. 
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že je možnosť špecifikovať odstránenie výhrady teraz alebo poslanci 
poveria starostu, nech sám navrhne riešenia a nabudúce zastupiteľstvo im to predloží.  
Starostka obce povedala, že by mohli byť aj tie riešenia, s ktorými už súhlasili a sú v poriadku.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že by tam mohla byť pravidelná kontrola bankového účtu, ktorý bol 
zriadený na každej FK.  
Starostka obce povedala, že je to vlastne to predkladanie sumarizácie bankových účtov na zasadnutia 
Finančnej komisie, že budú predkladané všetky účty.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či bola inventarizácia účtovných dokladov k 31.12 vždy v 
poriadku.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že tam sa vychádzalo z toho, čo bolo lebo nebol vtedy ten účet 
vedený.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že hovorí o inventarizačnom súpise, čo dúfa, že je spravený za 
posledné roky a či to vychádzalo.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že tam je to už v poriadku.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nemyslí len v roku 2019 ale aj v predchádzajúcich rokoch.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že tam sa dávali len Záverečné účty a rezervný fond sa tam nedával. 
Povedala, že tam sa dávali len výpisy konkrétnych bankových účtov, ktoré sú. Povedala, že tam 
neboli dokladané fondy bytoviek, RF. Povedala, že všetky účty, ktoré boli založené, sa dali do 
inventarizácie.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že problém je v tom, že účet 221, ktorý sa týka vyložene BÚ, je 
kumulovaný, odkedy bol účet založený. Povedal, že keď nastúpila audítorka, začala kontrolovať od 
určitého stavu a aký bol počiatočný stav, to sama ona nevie. Povedal, že ak si všimnú, tak audítori 
píšu svoje správy dosť alibisticky a za počiatočné stavy vôbec neručia. Povedal, že oni ručia za ten 
konečný stav, ktorý je k 31. 12. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že chcela len nadviazať na to, že keď ona sama upozorňovala 
na inventarizačný zápis, ktorý nie je robený a výročná správa, či to tam sedelo – záverečný účet, 
výročná správa, inventarizačný zápis, všetko dokopy. 
P. Ľubomíra Naďová povedala, že keď nastúpila, že zaujímalo len to, čo bolo na účtoch a nezaujímali 
ju staré účty.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa pýta na roky 2017, 2018, 2019.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že keď účtovníčka predložila účet 221, tak ten sedel. Bolo tam toľko, 
koľko mala peňazí. 
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že čo sa týka účtov, tak to je podmienka, lebo by inak nedala kladný 
výrok. Povedal, že je inventarizácia buď fyzická alebo účtovná a to je vyložene zásadná podmienka. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa pýtala len na to, či to sedelo a či je to podložené papierom. 
P. Ľubomíra Naďová povedala, že sa to nedalo, lebo nebol účet a inventarizácia sa robí každý rok.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to sa pýtala, či sedela inventarizácia.  
 
Starostka obce zvonu zhrnula znenie výhrady, a to tak, že sa zakladá na pochybnostiach, ktoré vznikli 
v súvislosti s chybným účtovaním rezervného fondu v predchádzajúcich rokoch a ako opatrenie bude 
predkladanie sumarizácie bankových účtov na každé zasadnutie Finančnej komisie. Požiadala 
poslancov, či by mohli za toto uznesenie zahlasovať.  
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Dagmar Ďurišová, p. Katarína Gajdošová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 poslanec: p. Ing. Peter Dinga 
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P. Jaroslav Bača sa opýtal, že keďže je dnes 3. júla, či s tým nebude problém. 
Starostka obce odpovedala, že dúfa, že nie.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že sa na to pýtal a že jedine NKU, ak by prišiel na kontrolu a tí by 
mohli vyvodiť dôsledky.  
Starostka obce povedala, že preukázali snahu to prerokovať a schváliť a proste sa stalo a schválili 
sme to 3. júla.  
 
Starostka obce poďakovala za ich účasť a ukončila zasadnutie.  

 
 
 
 
 
Zástupca starostu : p. Janka Masárová 
Overovateľ     : p. Jaroslav Bača, P. Ing. Peter Dinga 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce   


